
  

Bestuurlijk Overleg Agenda    
 
 
Datum: 14 maart 2025 
Tijdstip: 9.00 – 10.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis 
 
 
Deelnemers: Voorzitter OVDD 
  Bestuurslid OVDD 
  Wethouder economie gemeente Dronten 
    Senior beleidsadviseur economie gemeente Dronten 

Secretaresse gemeente Dronten 
 

 
1. Opening vergadering 

De vergadering wordt door de wethouder geopend.  
 

2. Vaststelling agenda 
 

3. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 

 
 Kort verslag overleg 17 januari 2025 (is bijgevoegd)  

Het verslag wordt vastgelegd. 
 

Er wordt afgesproken dat alleen de notulen van het bestuurlijk overleg op de 
website worden gedeeld. 
 

 Stand van zaken actiepunten:  
Zie actielijst. 

 
 

4. Prioritering uitvoering Strategisch Beleidskader Economie (SBE) 
 
De prioritering van het uitvoeringsprogramma van het Strategisch Beleidskader 
Economie (SBE) worden als volgt afgestemd met de OVDD; 
 
Werklocaties/Bedrijventerreinen  
 
Proef uitgifte: 
In de Poort van Dronten zijn 4 kavels beschikbaar die eind van het eerste half jaar zal 
worden uitgegeven. De gemeente is bezig om meer sturing te geven op welke soort 
bedrijven gevestigd gaan worden dmv uitgifte criteria. Denk aan o.a. lokale 
ondernemers, type bedrijvigheid en passende werkgelegenheid. Dit is een pilot, de 
opgedane ervaring zal worden meegenomen in de het nieuwe uitgiftebeleid voor oa 
de Poort van Dronten 3 & 4. 
 
 
 



Strategie werklocaties: 
In de strategie werklocaties kijken we naar de huidige en mogelijke toekomstige 
bedrijventerreinen en bedenken hoe we die het beste verder kunnen ontwikkelen om 
ook in de toekomst aan de vraag te kunnen blijven voldoen. Een extern bureau helpt 
ons om een plan te maken met concrete doelen, acties en manieren om de voortgang 
te meten. Belangrijk is dat we oa letten op passende bedrijvigheid (bedrijven die 
passen bij de Drontense economie), het juiste bedrijf op de juiste plaats, 
werkgelegenheid, duurzaamheid etc. De EPD bedrijventerreinen en de OVDD zullen 
in dit traject als stakeholders worden meegenomen. 
 
Begin maart is er een gesprek geweest met de provincie Flevoland om met het 
bedrijventerrein de Poort van Dronten, deel te nemen aan het project 
“Werklandschap van de toekomst”. Binnenkort zal er meer duidelijkheid komen of de 
Poort hiervoor in aanmerking komt.  
De voorzitter biedt aan om een bezoek aan een grootschalige batterij opslag te 
organiseren. 
 
Retailstrategie 
De nieuwe Retail strategie, een uitvoeringsprogramma van het SBE, zal Q2 worden 
vastgesteld door het college. Er is al gestart met de uitvoering van de kansenkaart 
voor winkelcentrum Suydersee. (zie ook punt 5) 
 
Voor de winkelcentra Swifterbant & Biddinghuizen zullen, net als destijds voor 
winkelcentrum Suydersee, zullen na de zomer kansenkaarten worden opgesteld. 
Deze worden afgestemd met de lopende sleutelprojecten. 

 
Agrofood 
Collega van economische zaken is betrokken bij de verdere uitwerking van de 
uitvoeringsprogramma’s Agro/food. De gemeente wordt gevraagd of zij bij de 
volgende ambtelijke vergadering wil aanschuiven om dit toe te lichten.  
 

5. Stand van zaken Retail strategie en terugkoppeling EPD retail  
Tijdens de bijeenkomst van het EPD op 3 mrt jl is de Retail strategie besproken.  
Hierbij kwamen de volgende aandachtspunten naar voren: 
 
1. Winkelcentra irt de lopende sleutelprojecten 
2. Versterken uitgaanshoreca voor doelgroep jongeren.  
3. Openingstijden – verplaatsing tijden op zon- en feestdagen 
Actie => is hier politiek draagvlak voor.=> vooralsnog niet 
 
De Retail strategie zit nu in de laatste consultatiefase. De aanpassingen worden 
besproken en waar mogelijk aangepast. Daarna zal de Retail strategie samen met de 
kansenkaart en de uitvoeringsagenda ter vaststelling naar het college gaan. Dit zal 
medio april zijn. 
 
Gisteren is dit ook besproken tijdens het bestuurlijk overleg Suydersee waar de 
wethouder aanwezig was. Dit plan is daar goed ontvangen.  
 
Warenmarkt 
Het onderzoek waar de warenmarkt gevestigd moet worden op de parkeerplaats of 
het Rede plein heeft plaatsgevonden. Dit is in de raadsvergadering geweest. Echter 
zijn de ondernemers van standpunt veranderd. Het gesprek krijgt een vervolg met de 
marktcommissie in april.  
 

6. Actieplan ondernemersdienstverlening  



Het actieplan gaat voor deze zomer richting het college. De wethouder licht dit punt 
toe.  
Het doel is om de samenwerking onder ondernemers te versterken. Dit kan 
bijvoorbeeld gaan over het verbeteren van de website. De accountmanagers gaan bij 
ondernemers langs en zijn aanwezig bij events. Voor dit stuk is er input opgehaald bij 
de OVDD en EPD leden. Het conceptplan wordt nog één keer gedeeld met de 
OVDD.  
 

7. Wat staat er de komende tijd op de agenda?  
 Cyberchef op 19 maart 
 Aeres hogeschool 20 maart. https://horizonflevoland.nl/events/flevolandse-

circulaire-innovatie-top-2025-week-van-de-circulaire-economie/ 
 Meetup op 16 april  
 Flevopenningen op 20 juni  
 Contract regio Zwolle United. Hierbij heeft de gemeente tickets beschikbaar voor 

de voetbalwedstrijden. Hoe kan dit ingezet worden om de bedrijfskringen en ons 
netwerk met Zwolle te vergroten en te versterken. Daarnaast is het belangrijk om 
Sociaal Domein hierin te betrekken. De OVDD wordt hierover gevraagd.   

 
8. Rondvraag en afsluiting  

a. De voorzitter geeft aan dat ZZP’ers € 70,- extra rioolheffing moeten betalen. 
Zij hebben vaak geen eigen kantoor en ook geen bezoekers. De vraag is 
waarom zij deze verhoging moeten betalen. Renate zoekt dit uit en koppelt dit 
terug.  
 

b. De voorzitter vraagt naar de planning voor de komende voor de Handel & 
Wandel; planning voor komende maanden. Thema’s vanuit de EPD’s zullen 
aanbod komen. De gemeente stemt dit intern af en koppelt dit terug.  
 

c. De voorzitter geeft aan dat regelmatig de uitnodigingen voor de 
sleutelprojecten bijeenkomsten erg laat naar de ondernemers worden 
gestuurd. Hierdoor is het voor ondernemers lastig om aan te sluiten. De 
gemeente neemt dit intern op.  

 
d. In het beleid m.b.t. het inzetten van een jobcoach, vindt het arbeidsdeskundig 

onderzoek pas na indiensttreding plaats. Veel ondernemers nemen dit risico 
niet. De wens is om het arbeidsdeskundig onderzoek voor indiensttreding te 
laten plaats vinden. Dit doet het UWV namelijk ook. Dit vraagt om een 
wijziging het in het beleid. De gemeente zoekt dit uit en koppelt dit terug.   
 
 

Nr. Omschrijving actiepunt Wie/actiehouder Wanneer? 
  1 Actiepunten + verslag BO worden binnen 5 

werkdagen verspreid. 
(2023) 
Gemeente 

doorlopend 

2 Proces rondom vergunningsaanvraag.  
De gemeente heeft hier een start meegemaakt. 
Komt terug in de uitvoeringsprogramma. Klantreis is 
gemaakt. Hoe gaan we de OVVD in positie brengen, 
en wat zijn de verwachtingen van elkaar. Wanneer is 
het logisch dat zij instappen. 
 
Volgend ambtelijk overleg wordt dit besproken en 
komen met een voorstel. Is een OVDD actie en EPD 

Gemeente september 2024 



wordt hier dan over geinformeerd. 
3 Hoe OVDD Informeren voordat besluit openbaar 

wordt.  
Bestuurlijke actielijst.  

Gemeente Juni 2024 

4 Inplannen eerste sessie uitvoeringsprogramma? 
Voortgang via EPD en ambtelijk overleg OVDD 

Gemeente  Januari 2025 

5 Opstellen stroomschema en stappenplan 
onderwerpen uitvoeringsprogramma.  

Gemeente  Januari 2025 

6 Uitzoeken beleid m.b.t. arbeidsdeskundigonderzoek  Gemeente  Mei 2025 
7 Contract regio Zwolle United. Hierbij heeft de 

gemeente tickets beschikbaar voor de 
voetbalwedstrijden. Hoe kan dit ingezet worden om 
de bedrijfskringen en ons netwerk met Zwolle te 
vergroten en te versterken. Dit wordt uitgevraagd bij 
de OVDD. 

OVDD Mei 2025 

8 Uitzoeken rioolheffing verhoging voor ZZP’ers Gemeente Mei 2025 
9 Thema’s uit de EPD voor de Handel en Wandel 

opvragen bij EZ. 
Gemeente  Mei 2025 

10 Proces uitnodigingen voor sleutelprojecten 
bijeenkomsten opvragen.  

Gemeente  Mei 2025 

11 EZ uitnodigen voor het ambtelijk overleg over 
toelichting Agrofood 

Gemeente  Mei 2025 

 


